
Langå Bådelaug. 

    BESTYRELSESMØDE DEN   4/3   2019.  
 

Fremmødte: Poul,   Kaj,      Erik ,    Ole   og   Arne Bo,   fraværende  Lone    

Referent: Arne Bo 

 

Dagsorden. 
 

1; Gennemgang af sidste referat. 

 En referat blev godkendt uden bemærkninger. 
  

2; Nyt fra formanden/næstformanden. 

 Gudenå M C vil gerne have et samarbejde omkring de 5 arrangementer de holder mellem maj til 

 september, Bådelauget skal servere pølser , øl, vand og is ved arrangementerne, mod at Bådelau-

 get får  hele overskuddet, Gudenå M C vil bare have lov til at bruge området, der kan komme mel-

 lem 25 og 100 motorcykler til arrangementerne. Det blev der nikket ja til fra bestyrelsen.                        

 Der er indkommet ansøgning fra 3 nye medlemmer nemlig: Jan Theilmann Jepsen, med en båd på 

 3,60 m., Poul Henning Pedersen, med en båd på 6,10 m og Arne Christensen, med en båd på 4,20 

 m., alle tre blev godkendt. 

 

3; Nyt fra kassereren. 

 Erik havde nye regler med vedr. Frihavnsordningen, de vil blive lagt på hjemmesiden, samt blive 

 ophængt i klubhuset, alle bør lige læse dem igennem. 

 
 

4; Nyt fra pladsmanden. 

  

5; Nyt fra sekretæren. 

  

6. Kommende aktiviteter. 

 Der var ikke indkommet nogen forslag fra medlemmerne til generalforsamlingen.                            

 Lone smøre franskbrød med rullepølse og ost, som sædvanlig. 

 

7; Næste bestyrelsesmøde.  

 Poul indkalder til næste møde.. 

  

 Godkendt d.   


